	,	
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 17-05-2021 11:22:44 AM Subject: Other Material Information JORDAN PHOSPHATE MINES announces the occurrence	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 17-05-2021:44 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة مناجم الفوسفات الاردنية عن وقوع الحدث	
of the following material event:	الجوهري المبين أُدناه للشركة:	
Material Event	الحدث الجوهري	
Date of event: 21-04-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 21-04-2021	
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي	
The Cassation Court Approves of Declining a Lawsuit against Jordan Phosphate Mines Company of JD 91,461,276 (ninety one million four hundred sixty one thousand and two hundred seventy six Jordanian Dinars)	قررت محكمة التمييز في جلستها المنعقدة في 2021/4/21، رد الحكم المميز والمقدم من شركة مناجم لتطوير التعدين وأيدت المحكمة، قرار محكمتي الاستئناف، وبداية حقوق عمان القاضي برد دعوى شركة مناجم لتطوير التعدين بمطالبة شركة مناجم الفوسفات الأردنية بمبلغ 91 مليون و 461 الف و 276 دينار.	
In its session convened on 21.4.2021, the Cassation Court resolved to decline the verdict put for cassation by MANAJIM Mining Development Company. The Court endorsed the verdicts issued by both the Amman First Instance Court and the Appeal Court in Amman to the effect of declining the lawsuit filed by MANAJIM for Mining Development Company whereby they claim JD 91,461,276 (ninety one million four hundred sixty one thousand and two hundred	ويعتبر هذا القرار نهائيا وقطعيا، خسرت بموجبه شركة مناجم لتطوير التعدين هذه الدعوى لصالح شركة مناجم الفوسفات الأردنية .	

seventy six Jordanian Dinars). The above award shall be deemed as final and decisive; and upon it, MANAJIM has lost this lawsuit to the account of Jordan Phosphate Mines Company.	
Please accept our sincere thanks and appreciation.	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
Chairman of Board of Directors	رئيس مجلس الإدارة
User Name: سناء قراعين	اسم المستخدم: سناء قراعين